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Protokół Nr 23/16 
podjęte na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

Rady Miasta w Kędzierzynie-Koźlu 
w dniu 14 grudnia 2016 r. 
pierwsza część posiedzenia 

Posiedzenie pierwszej części posiedzenia Komisji, Kultury i Kultury Fizycznej Rady Miasta 
Kędzierzyn-Koźle odbyło się w sali obrad Urzędu Miasta (sala nr 229).  

Ad 1-2 
Otwarcia posiedzenia (godz. 16.00) stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 
Komisji oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz.  
  
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Alina Janik - dyrektor Zespołu Obsługi Oświaty i Wychowania.  
2. Bożena Jankowska - kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania.  
3. Joanna Hariasz - Skarbnik Miasta. 
4. Agata Morkis - zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Kędzierzynie-Koźlu. 
5. Leszek Dulęba – radca prawny, 
6. Alicja Gorgowicz – pracownik Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu,  
7. Bolesław Bezeg - dyrektor Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji. 
 
Na statutową liczbę 7 radnych obecnych było 5 członków komisji.  
(Lista obecności stanowi załącznik do protokołu). 
  
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz stwierdziła, że zostało osiągnięte kworum oraz, że 
obrady Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej są prawomocne. 
 
Przyjęcie porządku obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Zaopiniowanie projektu uchwał:  
      1) projektu budżetu miasta na rok 2017, przyjętego zarządzeniem Nr 1160/Fn/2016 Prezydenta 

Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 14 listopada 2016 r. w sprawie projektu budżetu miasta na rok 
2017; 

      2) projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017-2031, ustalonej zarządzeniem 
Nr1161/Fn/2016 Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 14 listopada 2016 r.  
 w sprawie projektu uchwały wieloletniej prognozy finansowej; 

  (zadań z zakresu oświaty, kultury, sportu, rekreacji i turystyki) 
4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
      1) Podsumowanie pracy komisji w roku 2016 r. 
      2) Propozycje do planu pracy na rok 2017. 
5. Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że wpłynęły materiały dodatkowe 
do uzupełnienia porządku obrad: 
 
1) Zaopiniowanie projekt uchwały w sprawie szczegółowych warunków i odpłatności za 
usługi opiekuńcze i specjalistyczne, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 
osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowych lub 
całkowitego zwolnienia od opłat i trybu ich pobierania; 
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zaproponowała omawianie tego projektu uchwały w  punkcie trzecim.  
2) Zaopiniowanie projekt uchwały w sprawie trybu udzielania, rozliczania i kontroli dotacji 
dla publicznych i niepublicznych przedszkoli i szkół prowadzonych na terenie Gminy 
Kędzierzyn-Koźle przez  podmioty nie należące do sektora finansów publicznych; 
zaproponowała omawianie tego projektu uchwały w  punkcie piątym.  
3) Przyjęcie Protokołów nr 20 z dnia 21 września 2016 r. i Protokół nr 21 z dnia 19 
października 2016 r.  
zaproponowała omawianie tego projektu uchwały w  punkcie szóstym, 
4) Przyjęcie Planu Pracy z Komisji OKiKF 
zaproponowała omawianie tego projektu uchwały w  punkcie siódmym. 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że w dniu dzisiejszym odbędzie 
się pierwsza część posiedzenia komisji, kolejna druga część posiedzenia komisji została 
zaplanowana na 28 grudnia 2016 r. W styczniu 2017 r. zostaną również zaplanowane dwa 
posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej w dniu 18.01.2017 r. i 25.01.2017 
r.   
  
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poddała pod głosowanie uzupełniony porządek 
obrad.  
 
Komisja przyjęła (5 głosów ,,za")  uzupełniony porządek obrad do realizacji.  
 
Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Zaopiniowanie projekt uchwały w sprawie szczegółowych warunków i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne, z wyłączeniem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 
częściowych lub całkowitego zwolnienia od opłat i trybu ich pobierania. 

4. Zaopiniowanie:  
       1) projektu budżetu miasta na rok 2017, przyjętego zarządzeniem Nr 1160/Fn/2016 

Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 14 listopada 2016 r. w sprawie projektu 
budżetu miasta na rok 2017; 

       2) projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017-2031, ustalonej zarządzeniem 
Nr1161/Fn/2016 Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 14 listopada 2016 r.  
 w sprawie projektu uchwały wieloletniej prognozy finansowej; 

  (zadań z zakresu oświaty, kultury, sportu, rekreacji i turystyki) 
5.  Zaopiniowanie projekt uchwały w sprawie trybu udzielania, rozliczania i kontroli dotacji dla 

publicznych i niepublicznych przedszkoli i szkół prowadzonych na terenie Gminy 
Kędzierzyn-Koźle przez  podmioty nienależące do sektora finansów publicznych. 

6.  Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 1)  Podsumowanie pracy komisji za rok 2016 r.; 
       2)  Propozycje do planu pracy na rok 2017; 
       3) Przyjęcie Protokołów nr 20 z dnia 21 września 2016 r. i Protokół nr 21 z dnia  

     19 października 2016 r.  
       4) Ustalenie drugiej części posiedzenia komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej    

Rady Miasta w Kędzierzynie-Koźlu. 
7.         Zakończenie obrad.  
 
Ad 3. 
Zaopiniowanie projekt uchwały w sprawie szczegółowych warunków i odpłatności za usługi 
opiekuńcze i specjalistyczne, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 
zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowych lub całkowitego 
zwolnienia od opłat i trybu ich pobierania (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. 
protokołu). 
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Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz udzieliła głosu dyrektor Agacie Morkis.  
 
Agata Morkis - zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-
Koźlu wyjaśniła, że MOPS realizuje zadanie własne gminy, świadczenie usług opiekuńczych, 
poprzez zatrudnione są w tym celu opiekunki. Poprzednia uchwała została podjęta w roku 
2004,określała stawki procentowe określone od dochodu oraz stawki odkreślające odpłatności 
czyli 8 zł za godzinę. Stawki nie zmieniły się od 12 lat, a w między czasie wzrosły koszty i 
świadczenia. Zmiana uchwały podyktowana jest z jednej strony wzrostem kosztów pracy 
zatrudnionych pracowników świadczących pomoc usługową u klientów w miejscu ich  
zamieszkania. W przedstawionym projekcie uchwały zaproponowano podwyższenie kwoty na 
od 11 do 18 zł.  Gmina Kędzierzyn-Koźle przystąpiła do realizacji projektu ze środków 
europejskich wspólnie z Regionalnym Ośrodkiem Polityki Społecznej w Opolu, podczas 
realizacji którego MOPS Kędzierzyn-Koźle będzie świadczył usługi opiekuńcze w godzinach 
popołudniowych oraz w soboty, niedziele i święta,  których do tej pory nie świadczył we 
wskazanych dniach. Mając powyższe na uwadze konieczne jest ustalenia stawek odpłatności 
za usługi.  
Radny Michał Nowak poprosił o korektę zapisów w projekcie uchwały.  
 
Komisja wskazała i poprosiła o naniesienie drobnych poprawek o charakterze redakcyjnym w 
projekcie uchwały.  
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poddała pod głosowanie projekt uchwały.   
 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 ,,za” byli p. Katarzyna Dysarz ,p. Andrzej Kopacki, Agnieszka Iłowska, Elżbieta Setnicka,  
p. Michał Nowak, p. Przemysław Pawlik. 
 
Ad 4. 
Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2017. (projekt uchwały stanowi załącznik do 
nin. protokołu) 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że w posiedzeniu komisji uczestniczą 
dyrektorzy wszystkich jednostek związanych z  zadaniami z zakresu oświaty, kultury, sportu, 
rekreacji i turystyki, poprosiła o zadawanie pytań.  
 
Radna Agnieszka Iłowska poinformowała, że przedstawiony budżet uważa za mało ambitny, 
składała wnioski które nie zostały w budżecie ujęte.  
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz zapytała jakie wnioski nie zostały ujęte w 
budżecie. 
 
 Radna Agnieszka Iłowska poinformowała, że wnioskowała o remont ul. Dmowskiego, który    
nie został w tym budżecie ujęty.  
 
Wobec wyczerpania tematu, przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poddała pod 
głosowanie projekt budżetu miasta na rok 2017, w zakresie komisji Oświaty.   
 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej stosunkiem głosów:  
5 głosów ,,za",  
1 głos ,,przeciw", 
głosów wstrzymujących się nie było,  
pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu miasta na rok 2017.  
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,,za” byli p. Katarzyna Dysarz ,p. Andrzej Kopacki, p. Elżbieta Setnicka,  
p. Michał Nowak, p. Przemysław Pawlik. 
,,wstrzymała się" p. Agnieszka Iłowska 
 
Ad 5. 
Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017-2031. (projekt uchwały 
stanowi załącznik do nin. protokołu) 

 

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała o piśmie Regionalnej Izby 
Obrachunkowej o pozytywnej opinii: 
a)  projektu uchwały budżetowej Miasta Kędzierzyn-Koźle na 2017 r.; 
b)  projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Kędzierzyn-Koźle; 
c)  o możliwości sfinansowania deficytu określonego w projekcie uchwały budżetowej Miasta 
Kędzierzyn-Koźle na 2017 r.    
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poddała pod głosowanie projekt wieloletniej prognozy 
finansowej na lata 2017-2031. 
 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej stosunkiem głosów:  
5 głosów ,,za",  
1 głos ,,przeciw", 
głosów wstrzymujących się nie było,  
pozytywnie zaopiniowała projekt wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017-2031. 
,,za” byli p. Katarzyna Dysarz ,p. Andrzej Kopacki, p. Elżbieta Setnicka,  
p. Michał Nowak, p. Przemysław Pawlik. 
,,wstrzymała się" p. Agnieszka Iłowska 
 
Ad 5. 
Zaopiniowanie projekt uchwały w sprawie trybu udzielania, rozliczania i kontroli dotacji dla 
publicznych i niepublicznych przedszkoli i szkół prowadzonych na terenie Gminy 
Kędzierzyn-Koźle przez  podmioty nienależące do sektora finansów publicznych. 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że podejmujemy uchwałę w 
oparciu o przepisy które dopiero wejdą w życie. Należy poprawić zapisy w podstawie 
prawnej.  
 
Leszek Dulęba radca prawny udzielił szczegółowych wyjaśnień, dotyczących uzupełnienie 
podstawy prawnej w projekcie uchwały oraz zapisów w projekcie uchwały. Poinformował, że 
organ uchwałodawczy zobligował gminy do przygotowania ww. projektu uchwały, który 
będzie obowiązywał od stycznia 2017 r.  
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że mamy obowiązek podjęcia 
uchwały do grudnia. Uchwała będzie obowiązywała od stycznia. Sytuacja prawna została 
wyjaśniona.  
 
Alina Janik wyjaśniła, że ww. uchwała ma charakter dostosowania naszego prawo 
miejscowego do wymogów ustawowych i należy ją traktować jako instrukcję do formalnego 
przeprowadzenia procedury udzielenia dotacji. To uregulował ustawodawca.  
 
Komisja wskazała i poprosiła o naniesienie drobnych poprawek o charakterze redakcyjnym w 
projekcie uchwały.  
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Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poddała pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie trybu udzielania, rozliczania i kontroli dotacji dla publicznych i niepublicznych  
przedszkoli i szkół prowadzonych na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle przez  podmioty 
nienależące do sektora finansów publicznych. 
 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
,,za” byli p. Katarzyna Dysarz ,p. Andrzej Kopacki, Agnieszka Iłowska, Elżbieta Setnicka 
p. Michał Nowak, p. Przemysław Pawlik. 
 
Ad 7. 
Sprawy bieżące i wolne wnioski: 
1) Przyjęcie Protokołów nr 20 z dnia 21 września 2016 r. i Protokół nr 21 z dnia  
      19 października 2016 r.  
 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej stosunkiem głosów: 5 głosów ,,za", 1 głos  
,,wstrzymujący się" przyjęła Protokół Nr 20 oraz Protokół Nr 21. 
 
      2) Propozycje do planu pracy na rok 2017; 
 
Przewodnicząca Komisji Katarzyna Dysarz odczytała wszystkie propozycje przygotowane 
przez nią do realizacji w każdym miesiącu w 2017 roku. 
 
Członkowie komisji radny Michał Nowak, radna Sylwia Atruna, radny Andrzej Kopacki,  
przedstawili również swoje propozycje do planu pracy, który zostanie przyjęty w dniu 28 
grudnia 2016 r. na drugiej części posiedzenia.  
 
Radny Michał Nowak poprosił o nie dublowanie tematów przez komisje. 
 

3) Podsumowanie pracy komisji za rok 2016 r.; 
Ustne podsumowanie pracy komisji przedstawiła przewodnicząca Katarzyna Dysarz.  
 
      4) Ustalenie drugiej części posiedzenia komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 
Rady Miasta w Kędzierzynie-Koźlu. 
 
Druga część posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej została ustalona na  
28 grudnia 2016 r. o godz. 15.30 w tej części komisja zajmie się tematem organizacja 
przyszłorocznego roku szkolnego i planowanej sieci szkół 2017/2018, w związku z 
planowaną edukacją . 
 
Ad 8. 
Zakończenie pierwszej części posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej. 
 
Przewodnicząca Komisji Katarzyna Dysarz ogłosiła przerwę w posiedzeniu do dnia  
28 grudnia 2016 r. 
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Protokół Nr 23/16 
podjęte na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

Rady Miasta w Kędzierzynie-Koźlu 
w dniu 28 grudnia 2016 r. 
druga część posiedzenia 

Posiedzenie drugiej części posiedzenia Komisji, Kultury i Kultury Fizycznej Rady Miasta 
Kędzierzyn-Koźle odbyło się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta (sala nr 229).  

Ad 1-2 
Otwarcia posiedzenia (godz. 16.00) stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 
Komisji oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz.  
  
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1) Wojciech Jagiełło - Zastępca Prezydenta Miasta. 
2) Alina Janik - dyrektor Zespołu Obsługi Oświaty i Wychowania.  
3) Bożena Jankowska - kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania.  
4) Monika Orpel-Śmigielska – radca prawny, 
5) Anna Zielińska - Prezes  
6) Beata Pierzchlewicz - kierownik Wydziału Strategii i Rozwoju.  

 
Na statutową liczbę 7 radnych obecnych było 6 członków komisji.  
(Lista obecności stanowi załącznik do protokołu). 
  
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz stwierdziła, że zostało osiągnięte kworum oraz, że 
obrady Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej są prawomocne. 
 
Przyjęcie porządku obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie planu pracy Komisji. 
4. Organizacja przyszłorocznego roku szkolnego i planowanej sieci szkół 2017/2018, w 

związku z planowaną edukacją . 
5. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
6. Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że zamierza wprowadzić do 
porządku obrad przyjęcie Protokołu nr 22 jako punkt trzeci oraz Zaopiniowanie projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Kędzierzyn-Koźle do realizacji 
projektu pn.: ,,Podniesienie jakości edukacji przedszkolnej w Kędzierzynie-Koźlu" w ramach 
poddziałania 9.1.3 Wsparcie edukacji przedszkolnej Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Opolskiego 2014-2020 jako punkt czwarty. 
 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej jednogłośnie (6 głosów ,,za”) przyjęła 
zaproponowany porządek obrad do realizacji.  
 
Ad 3. 
Przyjęcie Protokołu nr 22 z dnia 25 listopada 2016 r. 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej jednogłośnie (6 głosów ,,za”) przyjęła Protokół 
nr 22.  
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Ad 4. 
Zaopiniowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 
Kędzierzyn-Koźle do realizacji projektu pn.: ,,Podniesienie jakości edukacji przedszkolnej w 
Kędzierzynie-Koźlu" w ramach poddziałania 9.1.3 Wsparcie edukacji przedszkolnej 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego 2014-2020.  
(projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz udzieliła głosu Beacie Pierzchlewicz - kierownik 
Wydziału Strategii i Rozwoju.  
 
Beata Pierzchlewicz kierownik Wydziału Strategii i Rozwoju udzieliła szczegółowych 
wyjaśnień do przedłożonego projektu uchwały.  Poinformowała,  że jest to projekt uchwały ze 
środków zewnętrznych które otrzymają przedszkola na rozwój kadry nauczycielskiej oraz 
podniesienie jakości edukacji przedszkolnej.  
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz otworzyła dyskusję z możliwością zadawania 
pytań. 
 
W dyskusji głos zabrali radny Andrzej Kopacki, radna Elżbieta Setnicka, Przewodnicząca 
komisji Katarzyna Dysarz a wyjaśnień udzielił Wojciech Jagiełło - Zastępca Prezydenta 
Miasta oraz kierownik Beata Pierzchlewicz.  
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poddała pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Kędzierzyn-Koźle do realizacji projektu 
pn.: ,,Podniesienie jakości edukacji przedszkolnej w Kędzierzynie-Koźlu" w ramach 
poddziałania 9.1.3 Wsparcie edukacji przedszkolnej Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Opolskiego 2014-2020. 
 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) 
zaopiniowała ww. projekt uchwały.  
,,za” byli p. Katarzyna Dysarz ,p. Andrzej Kopacki, Agnieszka Iłowska, Elżbieta Setnicka 
p. Michał Nowak, p. Sylwia Artuna. 
 
Ad 5. 
Podsumowanie pracy komisji za 2016 r. 
 
Przewodnicząca Komisji Katarzyna Dysarz podziękowała za pracę, złożone wnioski oraz 
aktywne uczestnictwo na posiedzeniach komisji w 2016 roku. 
 
Ad 6. 
Przyjęcie planu pracy Komisji na 2017 rok. 

 
Plan pracy  

Komisji O światy, Kultury i Kultury Fizycznej 
 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle  

na 2017 rok 
Styczeń  
1. Aktualizacja organizacji oświaty miasta Kędzierzyn-Koźle w związku z wdrożeniem 

reformy edukacji w roku szkolnym 2017/2018.  
2. Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w ferie zimowe. 

(MOK, MBP, MOSiR, Muzeum ZK) 
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Luty  
1. Planowana organizacja klas sportowych na rok szkolny 2017/2018. 
2. Sprawozdania z działalności za 2016 rok: 
1) Miejskiego Ośrodka Kultury; 
2) Miejskiej Biblioteki Publicznej;  
3) Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji.  
 
Marzec 
1. Realizacja współpracy Urzędu Miasta z Powiatowym Konserwatorem Zabytków w 

2016 roku. 
2. Stan realizacji aktualnego gminnego programu opieki nad zabytkami i propozycje 

komisji do programu opieki nad zabytkami.  
 
Kwiecień  
1.     Sprawozdanie z działalności Muzeum Ziemi Kozielskiej za 2016 r. 
 
Maj  
1.   Opinia komisji w sprawie realizacji budżetu miasta za 2016 rok w zakresie objętym   

właściwością komisji.  
2. Podsumowanie współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

realizującymi z zadania gminy w sferze publicznej za 2016r.  
 
Czerwiec  
1. Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w wakacje.  

(MOK, MBP, MOSiR)  
2. Przygotowanie placówek oświatowych oraz miejsc opieki nad dzieckiem do lat 3 do 

wakacji, w szczególności w zakresie zapewnienia ciągłości opieki nad dzieckiem do lat 
3 oraz w wieku przedszkolnym, jak i oferty szkół podstawowych i gimnazjalnych dla 
uczniów pozostających na terenie miasta.  

3. Posiedzenie wyjazdowe – wizja lokalna budowy kompleksu basenowego AZOTOR. 
 
Lipiec Przerwa wakacyjna.  
Sierpień 
1.  Stan przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2017/2018. 
2.  Wyniki naborów do szkół i przedszkoli na rok szkolny 2017/2018, w tym liczba nowo 

utworzonych oddziałów.  
 
Wrzesień  
1. Turystyka w mieście, realizacja założeń oraz zamierzenia na przyszłość.  
2. Realizacja budowy nowych ścieżek rowerowych oraz rowerowych szlaków 

turystycznych.  
3. Propozycje komisji do budżetu miasta na 2017 rok.  
4. Posiedzenie wyjazdowe – znane i nieznane szlaki turystyczne miasta. 
 
Październik  
 Informacja o realizacji zadań oświatowych miasta Kędzierzyn-Koźle w roku szkolnym 

2016/2017.  
 

Listopad  
 Zaopiniowanie propozycji wykazu imprez historycznych, kulturalnych i sportowych 

planowanych przez gminę Kędzierzyn-Koźle na 2018 rok (MOK, MBP, MOSiR, 
Muzeum Ziemi Kozielskiej).  
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Grudzień  
1. Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2018 w zakresie objętym właściwością 

komisji.  
2. Podsumowanie pracy komisji w 2017 roku.  
3. Przyjęcie planu pracy komisji na 2018 rok.  
 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej jednogłośnie (6 głosów ,,za”) przyjęła Plan 
pracy. 
,,za” byli p. Katarzyna Dysarz ,p. Andrzej Kopacki, Agnieszka Iłowska, Elżbieta Setnicka 
p. Michał Nowak, p. Sylwia Artuna. 
 
Ad 7. 
Wypracowane stanowisko zespołu ds. wprowadzenia w strukturze gminnych jednostek 
oświatowych działających w Kędzierzynie-Koźlu projektowanych zmian w systemie 
oświaty. 
 
Propozycja utworzenia szkół podstawowych na bazie istniejących szkół i zmodyfikowanych 
obwodów szkolnych. Propozycja utworzenia szkół podstawowych na bazie istniejących szkół 
i obwodów szkolnych dzielnicami Pogorzelec, Koźle, Śródmieście. Propozycja utworzenia 
szkół podstawowych na bazie istniejących szkół i obwodów szkolnych - Zespoły szkół.  
 
W dyskusji w tym temacie wzięli udział Zastępca Prezydenta Miasta Wojciech Jagiełło, radna 
Katarzyna Dysarz, radna Elżbieta Setnicka, radny Michał Nowak, Prezes Anna Zielińska.  
 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej stosunkiem głosów: 
,,za” 5,  
„wstrzymujących się” 1 
głosów ,,przeciw” nie było 
poparła wypracowane stanowisko zespołu ds. wprowadzenia w strukturze gminnych 
jednostek oświatowych działających w Kędzierzynie-Koźlu projektowanych zmian w 
systemie oświaty dotyczące utworzenia szkół podstawowych na bazie istniejących szkół i 
zmodyfikowanych obwodów szkolnych.  
,,za” byli p. Katarzyna Dysarz ,p. Andrzej Kopacki, p. Elżbieta Setnika, p. Michał Nowak, p 
Sylwia Artuna. 
,,wstrzymała się" p. Agnieszka Iłowska. 
 
Ad 8. 
Sprawy bieżące i wolne wnioski.  
 
Kolejny termin komisji został ustalony na 18 stycznia 2016 r. o godz. 16.00 oraz kolejny 
ewentualny termin spotkania został zaplanowany na 25 stycznia 2017 r. o godz. 16.00 
 
Ad 9. 
Zakończenie obrad.  

 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz podziękowała wszystkim za uczestnictwo  
w posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej po czym o godz. 16.51 
zamknęła posiedzenie komisji. 

 
 Spisała A. Dworaczek 

         Przewodnicząca Komisji  
             Katarzyna Dysarz 


